
Pytanie: 

Czy w związku z wyborami na prezydenta Polski, Urząd Gminy zamierza przekazać spółce 

Poczta Polska S.A. dane osobowe mieszkańców gminy? 

Jeżeli tak to proszę o podanie podstawy prawnej, która zezwala na przekazanie tych danych.  

 

 

Odpowiedź:  

Informuję że obecny stan prawny nie daje podstaw do przekazania danych osobowych Poczcie 
Polskiej. Dysponuję niezależnymi opiniami prawnymi w tej sprawie. W związku z tym, stojąc na 
straży prawa,  nie udostępnię danych osobowych mieszkańców gminy Świdnica w celu 
przeprowadzenia korespondencyjnych wyborów.  
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